

Contents

- Gábor Attila Tóth: *Freedom of Speech and Inclusive Society*
 Zsolt György Balogh–Attila Kiss–Gábor Polyák–Tamás Szádeczky–Gergely László
 Szőke: *Technology at Legal Regulation's Service? Efforts in the Field of Data Protection*
 Tamás Háger: *Public Hearing as a Safeguard of Fair Trial in Criminal Proceedings*
 Bernadett Szilágyi: *The Ecclesiastical Percentage(s)*
 Judit Varga: *3P and the Hungarian Local Governments – Defects of a Legal Institution's Application*
 Anikó Pallagi: *Punishable Children*
 Ferenc Irk: *The Relationship between Power and Crime (Criminological approach)*
 György Marinkás: *The Practice of the African Commission on Human and Peoples' Rights concerning the Rights of the Indigenous Peoples, with special regard to the Ogoni Case*
 János Ede Szilágyi: *Integration of the Hungarian Water Utility Supplier from a Legal Aspect*
 Ágnes Bujdos: *Water Law – Current Challenges (book review)*
 Collection of Annotated Bibliographies (2012. Nr. 1)

Inhalt

- Gábor Attila Tóth: *Meinungsfreiheit und integrative Gesellschaft*
 Zsolt György Balogh–Attila Kiss–Gábor Polyák–Tamás Szádeczky–Gergely László
 Szőke: *Technologie im Dienst des Rechts? Experimente auf dem Rechtsgebiet des Datenschutzes*
 Tamás Háger: *Die Öffentlichkeit als Garantie des fairen Strafverfahrens*
 Bernadett Szilágyi: *Kirchliches Ein-Prozent*
 Judit Varga: *Die öffentlich-privaten Partnerschaften (ÖPP) und die örtlichen Selbstverwaltungen in Ungarn – Defizite bei der Anwendung eines Rechtsinstituts*
 Anikó Pallagi: *Strafbare Kinder*
 Ferenc Irk: *Die Beziehung zwischen Macht und Kriminalität heute (Kriminologischer Ansatz)*
 György Marinkás: *Die Rechtssprechung der Afrikanischen Kommission der Menschenrechte und der Rechte der Völker, mit besonderer Hinsicht auf den Ogoni-Fall*

János Ede Szilágyi: *Die Integration der ungarischen öffentlichen Wasserversorgungsunternehmen aus juristischer Sicht*

Ágnes Bujdos: *Wasserrecht – Aktuelle Herausforderungen (Buchbesprechung)*

Juristische Fachliteratur (Annotierte Neuerscheinungen, 2012/1)